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Ingekomen stuk 02
Begroting 2019 GGDrU

M. vd Hoef
GBW

In de jaarrekening van de GGD wordt aangegeven 
dat er een positief resultaat is van €116.513,-
De fractie van GBW kan echter niets vinden over 
de bestemming resultaat. Kunt u aangeven hoe dit 
positieve resultaat wordt bestemd?

Dit bedrag wordt aangewend voor de 
bestemmingsreserve 'monitoren'.

Ingekomen stuk 02
Ontwerpbegroting GGDrU

S. Smit
PvdA-GL

In hoeverre dekt de rijksbijdrage vaccinaties voor 
onze gemeente de kosten hiervan?

De begroting van de GGDrU gaat uit van een 
kostendekkende bijdrage.

Ingekomen stuk 03
Beroep Slappedel 8                        

S. Smit
PvdA-GL

Er wordt gevraagd om instemming met het 
beroepsschrift wat 7mei 2018 is verstuurd. Wij 
kunnen daar niet mee instemmen. Daarom willen 
wij dit stuk agenderen om dat te kunnen 
aangeven. Aanvullend een technische vraag: in 
hoeverre is iets te melden over de stand van zaken 
met betrekking tot de behandeling van diverse 
bezwaar- c.q. beroepsschriften?

Het stuk is inmiddels geagendeerd voor de 
commissie van 28 juni a.s. Het beroepschrift 
tegen de reactieve aanwijzing is ingediend bij 
de Raad van State. Er is nog geen bericht 
ontvangen wanneer het beroepschrift wordt 
behandeld. De Rechtbank Utrecht heeft 
schriftelijk te kennen gegeven dat de 
behandeling van de beroepsschriften van 
omwonenden tegen de omgevingsvergunning 
op te schorten tot na een uitspraak van de Raad 
van State.

Ingekomen stuk 04
Hoevelaar

S. Smit
PvdA-GL

Wat is het tijdpad om te komen tot een in de raad 
te bespreken bestemmingsplan Hoevelaar? 

In hoeverre is er in voornoemd tijdpad nog ruimte 
voor omwonenden en andere belanghebbenden 
om te reageren op het bestemmingsplan?

De vaststelling van het bestemmingsplan ligt 
voor in de raadscommissie van 28 juni en de 
raad van 5 juli.

Er vinden al geruime tijd overleggen plaats met 
omwonenden en belanghebbenden. Daarnaast 
heeft er op 11 april jl. een inloopavond 
plaatsgevonden.

Ingekomen stuk 05
Brief aan de provincie N224

M. vd Hoef
GBW

De provincie heeft een voorkeursvariant gemaakt 
voor de rotonde N224-N226. Ook wordt er 
gesproken over een andere ingang voor de 
volkstuinen en over een eigen bijdrage. De brief 
van de provincie ontbreekt helaas. Onze vragen:
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Hoe ziet de voorkeursvariant eruit? 

Heeft de provincie een begroting gemaakt en is de 
gemeente Woudenberg om een bijdrage gevraagd? 

Is het in het kader van VERDER alleen het 
kruispunt N 224 en N 226 benoemd of ook het 

Een turborotonde (knierotonde) met twee 
bypasses (vanuit Maarsbergen naar 
Scherpenzeel, en vanuit de richting Voorstraat 
naar Maarsbergen) met fietstunnel. ((meer 
informatie is op dit moment niet openbaar 
vanwege de grond aankopen van de provincie 
Utrecht))

Dit is gebeurd in het kader van project VERDER, 
de gemeente Woudenberg is gevraagd om een 
extra bijdrage bij te dragen aan het project. Dit 
aangezien de geraamde kosten (was 1,5 miljoen 
euro) fors hoger uitvallen (nu 7 – 10 miljoen 
euro). 
Het bedrag dat de gemeente Woudenberg 
bijdraagt aan het project VERDER (bedraagt € 
189.000,- ) Dit bedrag is gebaseerd op de 
eerdere geraamde 1,5 miljoen. Echter door 
(technisch complex) de fietstunnel (deze zat 
niet in het eerste ontwerp) en inpassing van de 
rotonde, is dit bedrag hoger uitgevallen. De 
provincie Utrecht heeft verzocht aan de 
gemeente Woudenberg om na te gaan of er de 
mogelijkheid bestaat om extra financieel bij te 
dragen aan het project. Hiervoor wacht de 
gemeente op het uitvoeringsvoorstel van de 
provincie. Let wel, de gemeente Woudenberg 
gaat niet de stijging in het eerdere geraamde 
budget aanhouden, in relatie tot het verzoek 
van de provincie Utrecht voor extra bijdragen. 
(1,5 miljoen naar 7 miljoen).

De rotonde N224-N225 is opgenomen in project 
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kruispunt aan de noordkant van het dorp bij de 
Nico Bergsteijnweg?

VERDER, de afweging heeft plaats gevonden 
met behulp van het Beoordelingskader en 
Onderzoek Effecten Infrastructuur (BOEI)-
beoordelingskader. 
Daarvoor verwijzen we naar het Uitvoeringsplan 
VERDER.

Ingekomen stuk 05
Brief aan de provincie N224

S. Smit
PvdA-GL

In hoeverre is een duiding te geven van het tijdpad 
van de voorgestelde ontwikkeling inclusief 
raadpleging van omwonenden en betrokkenen?

Hierover is nog weinig concreets te zeggen. De 
Provincie Utrecht zal, als verantwoordelijk 
wegbeheerder, in contact treden met de 
omwonenden. De gemeente Woudenberg zal 
hierbij worden betrokken.

Ingekomen stuk 06
Henschotermeer

S. Smit
PvdA-GL

Wat is de samenstelling van genoemde 
stuurgroep? 

In hoeverre is het voornaamste doel van deze 
stuurgroep elkaar te informeren?

In de samenwerkingsovereenkomst is 
afgesproken dat de stuurgroep bestaat uit: de 
gedeputeerde, rentmeester Den Treek, 
wethouder Utrechtse Heuvelrug en wethouder 
Woudenberg en de projectleider namens de 
provincie.

Het elkaar informeren is 1 van de doelen en 
zeker niet de voornaamste. Hoofddoelstelling 
van de stuurgroep is in gezamenlijk, via een 
projectgroep, de ontwikkeling van projectgebied 
Henschotermeer te blijven ondersteunen en 
integraal planologisch af te wegen. De 
projectgroep draagt daarbij zorg voor 
afstemming communicatie. De stuurgroep is 
onderdeel van de samenwerkingsovereenkomst 
ten behoeve van de ontwikkeling van het 
gebied. Via de wensen en bedenkingen 
procedure heeft de gemeenteraad (commissie 8 
sept 2015) ingestemd met de doelstelling.

Ingekomen stuk 08 S. Smit In welke mate kan de raad zicht houden op de door De genoemde verbeterpunten van de provincie 
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IBT-beoordeling                             PvdA-GL de provincie gewenste verbeteracties m.b.t. de 
uitvoering van de Omgevingswet en de 
Archiefwet?

zien grotendeels deels op uitbreiding van 
bestaande toezichtrapportages. De 
gemeenteraad kan zelfstandig toezicht houden 
door gebruik te maken van haar eigen 
instrumentarium zoals het vragenrecht. 
Wanneer documenten zoals bijvoorbeeld een 
vastgesteld uitvoeringsprogramma aan de raad 
ter informatie wordt aangeboden, dan kan er 
van dit recht gebruikt worden gemaakt.

Ingekomen stuk 09 
Jaarrapportages 
vergunningverlening 

M. Hardeman
CDA

Afgelopen week kwam in het nieuws dat de 
Provincie Drenthe zich inspant om met behulp van 
slimme camera’s een overzichtskaart met 
asbestdaken in de hele provincie in te richten. 
Inwoners krijgen zo letterlijk zicht op hun dak en 
hiermee hoopt de provincie het saneren van 
asbestdaken te versnellen. Zie: 
https://www.binnenlandsbestuur.nl/ruimte-en-
milieu/nieuws/giga-opgave-drents-asbest-scherp-
in-beeld.9590149.lynkx
In het VTH jaarverslag dat met de Ingekomen 
Stukken is meegezonden, staat dat er in 2017 met 
de RUD Utrecht is afgesproken om te komen tot 
een provincie breed onderzoek naar asbestdaken. 
Te lezen valt dat een aanbestedingsprocedure zou 
worden doorlopen. Wij zijn benieuwd naar de 
status van de aanbesteding en het provincie breed 
onderzoek. Is dat onderzoek al van start gegaan?

Eerder bleek uit berichtgeving (februari 2017) in 
Binnenlands Bestuur dat grote gemeenten niet 
weten waar in hun regio de asbestdaken liggen 
(https://www.binnenlandsbestuur.nl/ruimte-en-

Dit is niet zo zeer iets van de RUD, maar is 
provincie breed opgepakt. Vorig jaar is er een 
inventarisatie uitgevoerd voor de gehele 
provincie en dat is in december gepresenteerd. 
Nu wordt er gewerkt aan een provinciale aanpak 
en een gezamenlijke aanbesteding. Voor 
Woudenberg is dus inzichtelijk waar 
asbestdaken liggen en ook wat de grootte van 
de daken is (oppervlakte <35 m2 mogen de 
eigenaren onder (bepaalde voorwaarden) zelf 
hun dak vervangen).
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milieu/nieuws/slecht-beeld-over-asbestdaken-bij-
gemeenten.9557487.lynkx). In hoeverre heeft onze 
gemeente scherp om hoeveel en om welke 
asbestdaken het in onze gemeente gaat? En hoe 
communiceert men hierover met inwoners? In het 
VTH Jaarverslag van de gemeente dat met de 
Ingekomen Stukken is meegezonden, valt verder 
op te maken dat in 2017 24 sloopmeldingen met 
asbest zijn gedaan en dat dit 80 uur van de 
vergunningverleners heeft gevergd. In 2024 moet 
Nederland asbestvrij zijn: is de landelijke deadline 
van 2024 volgens u haalbaar en wat onderneemt 
de gemeente om inwoners en bedrijven te 
informeren over deze deadline?

Onze fractie zou graag een toelichting ontvangen 
over het aantal beschikbare en bestede uren op 
het gebied van vergunningverlening, toezicht en 
handhaving in relatie tot de VTH-taken, de uren 
van het eigen apparaat en externe inhuur. 

Allereerst het aantal beschikbare en bestede uren: 
ons is niet duidelijk hoeveel uur er aan de VTH-
taken is besteed. In hoofdstuk 3 op pagina 10 valt 
te lezen onder 3.1 dat 4,55 fte 7.052,5 uren 
beschikbaar hadden. Omwille van de werkdruk is 
echter gebruik gemaakt van een externe 
plantoetser en wel voor 594 uur. Onder 3.2 op 
pagina 11 staan andere getallen: In 2017 was 
4.469 uur beschikbaar en er is 3.528 uur benodigd 
geweest om de wabo-aanvragen af te handelen. 
Voor andere werkzaamheden zoals overleg, cursus, 
afspraken en calamiteiten was zodoende nog ca. 

De 4,55 fte (7052,5 uur) is inclusief 
administratieve loketwerkzaamheden, APV 
vergunningverlening en wabo-coördinatie en 
bodem/milieu.
In de tabel van pagina 11 staan de uren voor 
vergunningverlening Bouwen en RO (incl. 
principeverzoeken) voor sloop, brandveilig 
gebruik, monumenten, exclusief loket, APV en 
bodem/milieu. Daarom zit daar een verschil 
tussen de uren 7052,5 en 4469 uur. 

Vanuit de urenprognose vergunningverlening, 
toezicht en handhaving 2018 volstaan we met 
de beschikbare capaciteit. Pieken en ook dalen 
van de VTH-taken komen voor. Dit vangen we 
op door inhuur. In de beleidsbegroting 2018 
onder paragraaf E Bedrijfsvoering is onze visie 
verwoord op inzet van vast en tijdelijk 
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1.000 uur beschikbaar. Hoe verhouden de 4.469 
uren van 3.1 zich tot de 7.052,5 uren onder 3.0?

Daarnaast begint onze fractie zich zorgen te 
maken over de werkdruk. Onze inschatting is dat 
de 4,55 fte ruwweg 32 uur per week werkt aan de 
VTH-taken om op 7.052,5 uren uit te komen. En 
dat het druk is, blijkt wel uit de externe inhuur. 
Kunnen onze eigen VTH-ers de kwaliteit van hun 
werk nog garanderen? Is het niet verstandig om te 
investeren in extra structurele capaciteit voor het 
eigen apparaat?

personeel. De gemeentelijke organisatie heeft 
een vaste kern van medewerkers en een 
zogenoemde flexibele schil. De vaste kern 
bestaat uit medewerkers die een dienstverband 
hebben bij de gemeente Woudenberg. De 
flexibele schil bestaat uit flexibele 
arbeidsrelaties. Een flexibele schil is een 
passend middel zijn om te kunnen inspelen op 
onder andere veranderingen in de vraag naar 
diensten (bijv. meer vragen bij KCC en 1e lijn 
zoals vergunningaanvragen). Deze flexibele 
schil maakt onze organisatie meer wendbaar en 
kostenbewuster. De vaste kern is structureel 
begroot. Project- en tijdelijke budgetten zorgen 
voor dekking van de flexibele schil, waarbij 
ieder project of innovatie de afweging wordt 
gemaakt op welke wijze dit wordt aangepakt en 
welke financiële dekking hiervoor gevonden 
wordt.

Ingekomen stuk 10
Recreatieschap

S. Smit
PvdA-GL

In welke mate is het bedrag van EUR 150.000 wat 
beschikbaar gesteld is aan Landgoed Den Treek 
Henschoten geoormerkt waar het gaat om de 
ontwikkeling van het terrein?

Naar verwachting ontstaat er een positief 
liquidatiesaldo; welk deel daarvan lijkt onze 

In het kader van de beëindiging van de 
huurovereenkomst met de eigenaar van het 
gebied heeft het recreatieschap eenmalige 
bijdrage toegekend aan het Landgoed Den Treek 
Henschoten van 150.000 euro naast het om niet 
overdragen van roerende en onroerende zaken.
Het betreft een bijdrage aan de eigenaar als een 
tegemoetkoming voor het achterstallig 
onderhoud.

De verdeling zal plaatsvinden conform de 
verdeelsleutel van de gemeenschappelijke 
regeling en die ligt rond de 2%.
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gemeente tegemoet te kunnen zien?
Ingekomen stuk 11
kinderopvang

M. vd Hoef
GBW

Op welk type overtredingen (tekortkomingen) is 
bewust niet gehandhaafd (opgenomen onder B. 
Handhavingsacties op overtredingen)?

Het gaat om beredeneerd niet handhaven. 
Voor een deel hadden de tekortkomingen 
betrekking op de Risico Inventarisatie Veiligheid. 
Hier heeft de houder alle tekortkomingen ter 
plekke opgelost.
In een ander geval was de kinderopvanglocatie 
uit het register geschreven, waardoor geen 
handhaving kon plaatsvinden. Dit had 
betrekking op een nog te behalen diploma.

Ingekomen stuk 12
Voortgangsrapportage coöperatie 
De Kleine Schans

M. Hardeman
CDA

In de rapportage lezen wij dat de gemeente en 
coöperatie elkaar goed weten te vinden. Er worden 
zorgen geuit over het feit dat participaties dossiers 
niet volledig gevuld en actueel zijn. Bij 79 van de 
108 dossiers is dit het geval. Kunt u aangeven wat 
hier de consequenties van zijn en wanneer dit 
ingelopen zal worden?

Er zijn veel aanvragen voor jeugdhulp. Inwoners 
moeten lang wachten op hun behandeling. Kunt u 
aangeven of deze wachttijden vergelijkbaar zijn 
met andere plaatsen in de regio en dan expliciet 
met plaatsen die qua omvang op Woudenberg 
lijken?

Op pagina 12 merken wij op dat er een significant 
verschil zit tussen de begroting en realisatie Q1 
met betrekking tot de flexibele schil. In het eerste 
kwartaal is het budget voor heel 2018 al 2 keer 
overschreden. De normale salarissen liggen iets 

De gevolgen zijn dat we onvoldoende gebruik 
kunnen maken van geautomatiseerde 
gegevensverwerking, bijv. als er kandidaten 
voor een vacature gezocht worden. Dit kunnen 
we ondervangen doordat inwoners met een 
bijstandsuitkering grotendeels persoonlijk in 
beeld zijn bij de medewerkers. Op dit moment 
zijn we bezig met een inhaalslag die we naar 
verwachting in Q3 afgerond hebben.

In de rapportage wordt niet gesproken over een 
wachttijd, maar over het feit dat jongeren 
zichzelf pas laat melden.

Zodra er meer vergelijkende cijfers bekend zijn, 
zullen we deze in toekomstige rapportages gaan 
betrekken. Dat is nu nog niet het geval omdat 
de coöperatie pas sinds dit jaar van start is 
gegaan. Zoals door de Coöperatie is 
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onder begroting. U geeft aan dat de 
gepresenteerde resultaten misschien niet kloppen 
en dat deze nader onderzocht gaan worden. 
Wanneer is deze specificatie beschikbaar? Als CDA 
maken wij ons zorgen over deze overschrijding. 
Want mocht blijken dat de opstartkosten niet in de 
kosten flexibele schil vallen wat zijn dan de 
maatregelen die genomen gaan worden? En 
hebben deze maatregelen impact op de kwaliteit 
van de te leveren zorg? Graag zouden wij in het 
vervolg een financiële vergelijking willen 
ontvangen waarin het reeds afgesloten kwartaal 
wordt vergeleken met het kwartaal ervoor. Dit 
geeft ons inziens een beter beeld dan een kwartaal 
te vergelijken met de begroting van het hele jaar.

aangegeven, zal voor I&A worden nagegaan of 
er nog sprake is van opstartkosten en zal door 
het aanstellen van vast personeel de inzet van 
inhuurkrachten naar verwachting fors gaan 
teruglopen. Naar verwachting hebben we dit na 
afloop van het tweede kwartaal voldoende 
inzichtelijk. Op dit moment gaan we er 
vooralsnog van uit dat het totale jaarbudget 
toereikend zal zijn om de bedrijfsvoeringkosten 
voor 2018 af te dekken en is geen sprake van 
maatregelen met een impact op de kwaliteit van 
zorg.

Ingekomen stuk 13
Mensenhandel

S. Smit
PvdA-GL

U geeft aan beperkt zicht te hebben op de omvang 
van het fenomeen mensenhandel. In hoeverre en 
op welke wijze wilt u meer zicht krijgen op deze 
problematiek?

In het collegeadvies, onder het kopje gemeente 
Woudenberg staat beschreven hoe wij trachten 
meer inzicht te krijgen in de problematiek.

Ingekomen stuk 14
Nadere regels jeugd-wmo 2018

J. vdn Dool
SGP

Kan het college aangeven wat de relevantie is van 
de voorwaarden die zijn opgenomen in artikel 5 lid 
1?

Artikel 9 lid 1 geeft aan dat een PGB behandeling 
niet ingekocht mag worden uit het informele 

Hier wordt het kader aangegeven waaraan de 
woonvorm beschermd wonen behoort te 
voldoen op het moment dat deze middels een 
PGB zou worden gefinancierd. Dus dat het gaat 
om één adres  of meerdere adressen die samen 
een beschermd wonen complex vormen. Binnen 
zo’n complex behoort een gemeenschappelijke 
ruimte aanwezig te zijn. Er moeten 3 tot 
maximaal 26 bewoners zijn en men verblijft niet 
bij ouders of wettelijke vertegenwoordigers.

In de toelichting op dit artikel is aangegeven dat 
psychiatrische en psychologische behandeling 

pagina: 8



Beantwoording Technische Vragen van commissieleden over de ingekomen stukken / externe betrekkingen

Raadscommissievergadering van: 19 juni 2018 

Onderwerp Vraagsteller Vraag Antwoord

netwerk. Wat is de reden dat dit zo is besloten? 
Met een kleine PGB zou je toch minder 
professionele ondersteuning kunnen inkopen? Het 
lijkt in tegenstelling te staan tot de transformatie 
gedachte, zoals opgenomen in ons beleidskader. 
Graag een toelichting op dit punt.

Kunt u uitleggen wat er bedoeld wordt in artikel 11 
lid 1 waar staat ‘er kan geen gebruik gemaakt 
worden van AVHH1 als er volwassen huisgenoten 
zijn die in staat zijn om het huishouden te doen’? 
Betekent dit concreet dat een eenverdiener met 
een zieke vrouw geen aanspraak kan maken op 
huishoudelijke hulp vanuit de gemeente?

Door bovengenoemde op te nemen in artikel 11 lid 
1 kan hierdoor het langer thuis kunnen blijven 
wonen in bepaalde situaties niet in gevaar?

van jeugdigen specialistische zorg is. Om die 
reden is inkopen van in het informele netwerk 
van die zorg niet toegestaan. In het tweede lid 
van dit artikel is aangegeven dat behandelaars 
die via een PGB worden ingekocht moeten 
voldoen aan kwaliteitseisen. Dit alles is om te 
kunnen waarborgen dat aan kwetsbare 
jeugdigen de juiste professionele hulp wordt 
verstrekt die zij nodig hebben.

Verwacht mag worden van huisgenoten dat op 
het moment dat één van hen niet meer in staat 
is om haar of zijn deel van het huishouden te 
doen de ander(en) dat deel overneemt. Dit 
artikel gaat over de algemene voorziening HH. 
Afhankelijk van de situatie en omstandigheden 
van de persoon en/of het gezin/huishouden kan, 
in plaats van de algemene voorziening, 
maatwerk worden aangeboden (art. 15). Uw 
conclusie van dat een eenverdiener met een 
zieke vrouw geen aanspraak kan maken op 
huishoudelijke hulp van de gemeente delen wij 
zeker niet. Zoals al aangegeven zal in een 
dergelijk situatie naar de omstandigheden van 
dat gezin worden gekeken en tot een oplossing 
worden gekomen.

Neen, want zoals al aangegeven wordt altijd 
naar maatwerk gezocht en moeten de artikelen 
11 en 15 in samenhang worden gezien.

Ingekomen stuk 17
SWO naar coöperatie 

S. Smit
PvdA-GL

In hoeverre en in welke mate van de SWO gebruik 
blijven maken van de expertise van de 

Tussen de Coöperatie en SWO worden over o.a. 
deze inzet nadere afspraken gemaakt. Daarbij 
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ouderenwerker bij het initiëren, opzetten en 
uitvoeren van activiteiten?

zal ook de inzet van de ouderenwerker als 
ondersteuner van het bestuur van SWO bij het 
initiëren, opzetten en uitvoeren van activiteiten 
worden opgepakt.

Ingekomen stuk 19
Stop kinderarmoede

S. Smit
PvdA-GL

In hoeverre en in welke mate ziet het College 
mogelijkheden om gebruik te maken van wat deze 
stichting aanbiedt?

Met het huidige minimabeleid (inclusief het 
recent ingevoerde Kind pakket) en enkele 
initiatieven vanuit de Woudenbergse 
samenleving (bv. St. Burgerinitiatief die ook 
samenwerkt met landelijke initiatieven als st. 
Onky Donky en st. Kinderen van de 
voedselbank) denken wij een goed pakket aan 
maatregelen te hebben. Daarom zien wij 
aansluiting bij Stop Kinderarmoede op dit 
moment niet als meerwaarde.

Ingekomen stuk 21
Voortgangsrapportage

S. Smit
PvdA-GL

Aangegeven wordt dat een lector onderzoek zal 
doen naar de effectiviteit van de organisatie. Op 
welk moment kunnen de uitkomsten aan de raad 
worden aangeboden?

Er is nog geen Raad van Advies. In hoeverre is er 
een voornemen te komen tot een dergelijke Raad?

In hoeverre is de veronderstelling dat de begroting 
niet overschreden wordt ('het totale jaarbudget zal 
toereikend zijn...')?

We verwachten nog voor de zomervakantie tot 
een plan van aanpak voor het onderzoek te 
komen. Daarin wordt ook duidelijk op welk 
moment u hierover kan worden geïnformeerd.

Het voornemen ter realisatie Raad van Advies is 
Q3.

Zoals door de Coöperatie is aangegeven, zal 
voor I&A worden nagegaan of er nog sprake is 
van opstartkosten en zal door het aanstellen 
van vast personeel de inzet van inhuurkrachten 
naar verwachting fors gaan teruglopen. Naar 
verwachting hebben we dit na afloop van het 
tweede kwartaal voldoende inzichtelijk. Op dit 
moment gaan we er vooralsnog van uit dat het 
totale jaarbudget toereikend zal zijn om de 
bedrijfsvoeringkosten voor 2018 af te dekken.
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Ingekomen stuk 21a
Voortgangsrapportage coöperatie 
de kleine schans

J. vdn Dool
SGP

Kunt u concreet uitleggen of toelichten wat 
bedoeld wordt met de volgende zinnen zoals 
geformuleerd op blz. 2 van het ingekomen stuk:
De samenhang tussen met name 
systeemverantwoordelijkheid en 
opdrachtgeverschap is groot. We hebben gemerkt 
dat die samenhang vraagt om voldoende 
afstemming tussen portefeuillehouders.

Er is verschil in de domeinen wat betreft de 
betrokkenheid van de beleidsmedewerker bij de 
coöperatie. Dit is onderwerp van gesprek, zodat 
capaciteit en expertise niet meer dan nodig wordt 
ingezet, maar wel op een goede manier benut kan 
worden.

Coöperatie De Kleine Schans vormt de 
schakelfunctie tussen de eigen kracht van 
inwoners en lokale basisvoorzieningen enerzijds 
en de specialistische zorg anderzijds. De 
coöperatie is daarmee voor Woudenberg een 
belangrijk instrument in het werken van het 
totale zorgsysteem. Hier ligt de uitvoering van 
de rollen systeemverantwoordelijkheid en 
opdrachtgever richting de coöperatie dan ook 
heel dicht bij elkaar. Van belang is dat de 
portefeuillehouders die bestuurlijk uitvoering 
geven aan beide rollen dan ook afstemmen 
zodat de opdracht aan de coöperatie blijft 
passen binnen de werking van het totale 
zorgsysteem in Woudenberg.

Met het op afstand plaatsen van de directe 
uitvoering binnen de coöperatie is het minder 
passend om vanuit beleid op casusniveau direct 
betrokken te zijn bij de uitvoering. Inmiddels is 
er ook juridische deskundigheid bij de 
coöperatie waardoor inzet vanuit beleid hierbij 
ook steeds minder nodig is.

Ingekomen stuk 21b
Kwartaalrapportage de kleine 
schans

J. vdn Dool
SGP

Dan de kwartaalrapportage (ingekomen stuk 21b). 
Als eerste een opmerking dat de percentage en 
getallen in de cirkeldiagrammen onleesbaar zijn. 
Graag dit stuk voorzien van de juiste percentages 
opnieuw als ingekomen stukken toevoegen op de 
eerst volgende lijst van ingekomen stukken. 

Excuses bij de omzetting van het bestand naar 
PDF zijn de getallen onleesbaar geworden. Wij 
voegen het bestand opnieuw toe bij de 
ingekomen stukken.
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Waarbij wel de vraag is om de technische vragen 
die nu gesteld worden qua beantwoording wel mee 
te nemen in deze ronde.

In de kwartaalrapportage wordt het overzicht qua 
cijfers eigenlijk gemist doordat er geen vergelijking 
is met Q1-4 van 2017. Kunnen de cijfers van het 1e 
kwartaal van 2018 daarom vergeleken worden met 
die van Q1-4 van 2017? Nu is er hier en daar een 
verwijzing naar 2017.

Er zijn 5 aanvragen van uitkering toegekend. 2 zijn 
er beëindigd waarvan één door overlijden. Wat kan 
het college meer doen aan activatie van 
uitkeringsgerechtigden naar werk? Nu neemt het 
aantal uitkeringen toe.

Pagina 3 staat het volgende over vrijwilligerswerk: 
‘er zijn in het 1e kwartaal van 2018 geen 
aanmelding gedaan bij de vrijwilligers coördinator 
voor het begeleiden van cliënten naar 
vrijwilligerswerk’. Wordt hierin ook een actieve rol 
vervuld vanuit de gemeente/coöperatie of wachten 
we op een aanmelding?

Op pagina 4-6 wordt ingegaan op het aantal 
aanvragen, maar niet op het aantal afgewezen 

Het betreft een voortgangsrapportage van de 
coöperatie. De coöperatie is sinds 1 januari 
actief. Het is voor hen lastig om de vergelijking 
te maken met voorgaande jaren. In de 
beleidsmonitor Sociaal Domein, welke u 
aangeboden wordt in juli 2018, treft u deze 
vergelijking wel aan.

De ontwikkeling van het aantal 
bijstandsgerechtigden kan beter over een 
langere periode dan één kwartaal worden 
bekeken. Over een langere periode bezien zien 
wij nog steeds een dalende trend. Het is goed 
mogelijk dat de investeringen van re-integratie 
in de volgende periode leiden tot meer 
uitstroom. Vooralsnog zien wij daarom geen 
reden om meer aan activatie te doen dan al 
gebeurt.

De coöperatie ziet daar wel een taak. In eerste 
instantie ligt bij hen de focus op betaald werk. 
Daarna kan de route naar vrijwilligerswerk meer 
worden gevonden. Momenteel wordt een update 
gedaan van de participatieladder, waardoor 
meer zicht komt op wie daarvoor in aanmerking 
zou kunnen komen.

Wanneer aanvragen afgewezen worden heeft dit 
te maken met wettelijke voorschriften. De 
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aanvragen. Komt afwijzing niet voor? Kunt u 
toelichten hoe dit precies zit?

Hoeveel aanvragen worden door het Sociaal Team 
zelf behandeld en hoeveel aanvragen worden 
doorverwezen?

Op pagina 4 wordt gesproken over het aantal 
terugtrekkingen van aanvragen en dat de oorzaak 
van het terugtrekken van een aanvraag niet 
bekend is. Hoe komt het dat deze oorzaak niet 
bekend is en zou juist die informatie ons niet een 
beter beeld geven?

Op pagina 4 staat een grafiek weergegeven over 
WMO leeftijden met daarboven de tekst dat de 
meerderheid van de aanvragers niet ouder is dan 
67 jaar. Dit lijkt met het beeld van de grafiek niet 
overeen te komen. Graag een toelichting.

Op pagina 6 wordt melding gemaakt van de PGB 
en daarbij behorende hoge kosten. Is het financieel 
argument het enige argument om minder PGB’s en 
naar meer gecontracteerde voorzieningen te 
gaan? Hebben nieuwe inkoopafspraken voor 
bepaalde voorzieningen niet het gevolg dat er ook 
meer zorgaanbieders gecontracteerd moeten 
worden die deze voorzieningen kunnen leveren?

Minder zicht op een PGB financiering wil niet 
zeggen dat de kwaliteit van de PGB minder of 

coöperatie zoekt naar wat de inwoner nodig 
heeft en kijkt daarbij ook naar de bedoeling van 
de wet.

In VGO kwartaal 2 zal dit worden opgenomen.

De coöperatie hoopt in q2 meer zicht te hebben 
op de redenen van terugtrekkingen.

Dit is inderdaad onjuist. Het klopt dat de meeste 
aanvragers ouder zijn dan 67 jaar.

Op pagina 7 wordt alleen gesproken over PGB’s 
met een zeer hoog volume. Dit betreft slechts 
enkele cliënten/huishoudens met een zware 
zorgvraag. Voor deze cliënten is het belangrijk 
dat er in ieder geval ook een keuze is voor een 
Zorg in Natura aanbod. Uiteindelijk is het aan de 
cliënt om binnen de wettelijke kaders een keuze 
te maken voor PGB of ZIN. Het kan zijn dat 
daardoor er meer zorgaanbieders 
gecontracteerd moeten worden.

Dit klopt. We hebben er minder zicht op. Bij een 
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lager is. Kan de kwaliteit van PGB hulp niet 
eenvoudig bij PGB gebruikers gemeten worden?

Op pagina 10 wordt melding gemaakt van de ALV 
leden van de coöperatie. Worden er op dit moment 
nog gesprekken gevoerd met organisaties die zich 
kunnen aansluiten en wordt er nog actief gezocht 
naar organisaties die vanwege maatschappelijk 
belang kunnen aansluiten bij de ALV?

Op pagina 11 wordt gesproken over een raad van 
advies die in het 2e kwartaal gevormd zal gaan 
worden. Wat wordt concreet de rol van de raad van 
advies? Waarover gaat zij adviseren en wat is de 
juridische status van het gegeven advies?

PGB is uiteindelijk de PGB-houder 
verantwoordelijk voor de geleverde kwaliteit. Bij 
de aanvraag wordt wel het plan en de ingezette 
zorg getoetst, maar zodra deze is afgegeven ligt 
de verantwoordelijkheid voor de kwaliteit bij de 
PGB-houder.

Ja, daar wordt naar gezocht. Dit gebeurt op een 
manier waarbij vanuit de inhoud wordt gezocht 
naar verbinding. Het doel is niet zoveel mogelijk 
leden te krijgen, het doel is om zo’n groot 
mogelijk samenwerkingsplatform te maken. Dit 
is (en blijft) in ontwikkeling.

Het is een adviesraad, waarbij het advies ter 
overweging wordt meegenomen bij besluiten 
van de bestuurder/ALV. Voor de adviesraad 
wordt gezocht naar juridische en financiële 
expertise en kennis van de transformatie.

Ingekomen stuk 22
NLVOW

S. Smit
PvdA-GL

In hoeverre ziet u mogelijkheden om met NLOW in 
gesprek te gaan ten einde de eventuele 
mogelijkheden voor windparken in onze gemeente 
te onderzoeken?

In het najaar 2018 wordt de expeditie 
Duurzaamheid geactualiseerd. Hier wordt ook 
onderzoek gedaan naar de mogelijkheden van 
het verduurzamen van de energievoorziening 
voor Woudenberg. Hiervoor is het belangrijk om 
inzicht te krijgen in wat er nodig is om de 
ambitie die Woudenberg stelt (waar we het ook 
over moeten hebben), of we dit met 
windmolens, zonnevelden of op een andere 
manier gaan invullen. NLVOW is een vereniging 
die zich bezighoudt met het realiseren van 
windparken, voor het onderzoeken van de 
mogelijkheden voor het verduurzamen van 
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Woudenberg zijn misschien andere partijen 
meer geschikt. Maar eerst moeten we 
onderzoeken welke energiemix het meest 
geschikt is voor Woudenberg, eventueel samen 
met de regio. Mochten we in Woudenberg tot de 
conclusie komen dat windenergie een goede 
optie is, lijkt een gesprek met NLVOW een 
logische vervolgstap.
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